
Z a p i s 

ze zasedani zastupitelstva mesta Horni Jiretin, konaneho dne 25. 02. 2013 od 17.00 hodi 
V Kuiturnim dome v Hornim Jiretine. 



L i s t i n a p f i t o m n y c h 
ze zasedani zastupitelstva i 
dne 25. 02. 2013 od 17.00 h 
V Hornim Jiretine. 

p. G 1 a V i c a Branko 
Ing. B u r t Vladimir 
p. B e n d 1 Zdenek 
Ing. C e r n u s k a Josef 
pi. D e r ii e r o v a Helena 
Ing. Vaclav G o I u ch 
p. G r a u Jaroslav 
Mgr. K r e j c o v a Hana 
Be. K r o n v ch Josef 
Ing. L e i ch n e r Petr 
p. S a j f r t Stanisiav 

sta Horni Jii^etin, konaneho 
in V Kuiturnim dome 



Pritomni: viz listina pfftonnnych 
Omiuven Ing. Goluch 

Program: 1/lnformace 
• Informace o deni ve meste 
• Informace o pi'ipravovanych akcich na nejblizsi obdobi 
• Informace o prubehu investicnfch akci - Splaskova kanalizace a COV 

mesta Horni Jir'etin - Ing. V. Burt 
• Zprava financniho vyboru - Jaroslav Grau 

Kontrola TJ Sokol Horni Jii'etin 1-10.2012 
Plan prace FV 2013 
Zprava kontrolniho vyboru - Zdenek Bendl 

2/ Dotazy obcanu 
3/Kontrola usneseni 
4/ Financni zaiezitosti 

• Zadost ZS a MS 0 schvaleni a pt'evedeni castky 22.373,69 Kc do 
rezervniho fondu skoly 

• Smiouva o poskytnuti uceioveho financniho ph'spevku - TJ Sokol 
Horni Jit̂ etin 

• Smiouva o poskytnuti uceioveho financniho pi'ispevku - SK Cernice 
• Smiouva o poskytnuti uceioveho financniho ph'spevku - Klub pfatel 

ZS a MS Horni Jifetin 
• Smiouva o poskytnuti pfispevku na obnovu kostela Nanebevzeti P. 

Marie v Hornim Jiretine - RK farnost H. Jifetin 
5/ Majetek mesta 

• Smenna smiouva c. LUAS/2013 (smena pozemku Mesto Horni Jifetin 
a Litvinovska uhelna, a.s. Most 

• Ukonceni najemni smiouvy na pozemek - Karel Vitner 
• Ukonceni najemni smiouvy na pozemky - Josef Halada 
• Ukonceni zameru pronajmout pozemek p. c. 3546/5 k. ii. H. Jifetin 
• Ukonceni zameru pronajmout pozemek p. c.4319/1 k. u. H. Jifetin 
• Zadost 0 prodej casti pozemku p. c. 847/4 k. u. Cernice u H. Jiretina 
• Smena pozemku p. c. 526 a 529/3 k. u. Cernice u H. Jifetina 
• Zadost o pronajem pozemku p. c. 3343/1 k-u. H. Jifetin - Jifi Podojil 

6/ Ostatni 
• Smiouva o zfizeni vecneho bremene Mesto H. Jifetin - Jan Dovhun 
• Smiouva o smiouve budouci c. VI/2013/2013/CV Mesto H. Jifetin -

Sprava a udrzba silnic LJsteckeho kraje Dubi 
• Smiouva o uzavreni budouci smiouvy o zfizeni vecneho bremene c. 

IV-12-4011791/002 - Mesto H. Jifetin - CEZ Distribuce, a.s. Decin 
• Smiouva o zfizeni vecneho bremene c. IV-12-4010797/VB002 -

Mesto H. Jifetin - CEZ Distribuce, a.s. Decin 



Zasedani bylo zahajeno v 17.00 hodin. 
Zasedani bylo ukonceno v 19.00 hodin. 

Overovatele zapisu : Ing. Vladimir B u r t 
Helena D e r n e r o v a 

Zapisem povefena:'J. Slanska 



Program zasedani: 

Program zasedani byl jednohlasne schvalen tak, jak jej prednesi starosta B. Glavica. 

K bodu llnformace: 

• Informace o deni ve meste - nebyly 
• Informace o pfipravovanych akcfch na nejblizsi obdobi - zadne akce se nepfipravuji 
• Informace o prubehu investicnfch akci - Splaskova kanalizace a COV mesta Horni 

Jifetin - Ing. Vladimir Burt 
Ke kanalizaci bych rozsiril informaci, kterou jsem zastupitelum poslai minuly 

Tyden. Na zastupitelstvu pfed mesi'cem se na zaklade odborneho posouzeni JUDr. 
tVlarvanove rozhodio, ze mesto trva na tom, aby zhotovitei pfedlozil bankovni zaruku 
ve vysi 100% dotace. Toto usneseni jsme hned druhy den dorucili a oni nekolik dni 
nato pozadali dopisem o prodlouzeni Ihuty z peti na sedm dni. Na to jsme 
odpovedeli, ze to je v kompetenci zastupitelstva, ale ze to nehraje az takovou roli. 
Po tydnu pfijeli zastupci zhotovitele, konkretne ekonomicky namestek Metrostavu, 
Divize 8 se svoji pravnickou a dovezli bankovni zaruky, ovsem bankovni zaruky ve vysi 
10% smiuvni ceny nikoliv ve vysi 100% dotace. Bankovni zaruky byly na dvacetjedna 
milionu korun. Ktemto zarukam pfilozili jako pfilohu pravni rozbor jejich, od firmy, 
ktera dela pro Metrostav (Havel, Holasek partners) a actam podle meho nazoru 
nikde nepisou, ze by, jsme nekde udelali chybu a ze by ta smiouva nezakladala duvod 
k tomu vystaveni 100% zaruk tak pisou, na zaver pisou, ze ten rozbor nesmime 
nikomu ukazovat. Druhy den jsem byl u JUDr. f\/larvanove ta fekia, ze ji to dat muzu 
protoze nas pravne zastupuje, tudiz tam neni zadny rozpor s tim ustanovenim pravni 
kancelafe, a taky nam doporucila, abychom jeste zvazili to odstoupeni od smiouvy a 
to z nekolika duvodu, za prve mohio by se stat, ze kdyz pujdeme k soudu a je 
pravdepodobne, ze by to u soudu skoncilo skutecne, tak ac by jsme s velikou 
pravdepodobnosti vyhrali, ta sance je hodne velika, tak by se mohl stat, ze by soud 
mohl dat pfedbezne opatfeni coz by znamenalo zastaveni stavby na celou dobu toho 
soudniho sporu. Coz muze byt tfeba na tf i roky. To je obrovsky riziko, to pfedbezne 
opatfeni se dava v techto pi'ipadech jenom opravdu v pfipadech, kdyz je nejaky 
opravdu hodne veliky duvod a je mozne, ze to soud neudela, ale to riziko tam je. 
Potom JUDr. Marvanova nasia v nasi smiouve velmi podobny paragraf, kde vedle 
toho, ze to melo byt zajisteno temi 100 % bankovni'ch zaruk, coz neni v tuto chvili 
zajisteno tak je tam jeste jedna kapitola, kde se ptse vlastne neco podobneho, ze 
V pfipade, ze financni kontrola odhali pfi jakekoliv kontroie nikoli az po dokonceni 
stavby poruseni podminek dotace, ktere by byly duvodem pro vraceni dotace tak 
toto pini zhotovitei. To jsme se ji ptali, jestii neni problem v tom, ze tfeba Metrostav 
nemusi fungovat, to rozhodne nehrozi a ze tfikrat nad nimi vyhrala. Ale ze to mame 
pojisteno nekolika zpusoby. Tentyz den se udelalo jednani na Financnim uradu 
Usteckeho kraje pfimo u vedoucf kontroly dotaci pani Kontrove, a ta nam fekIa, ze 
nam udela rozklad, takze si vzala od nas vsechny podklady a ze bude zkoumat, zda to 
poruseni ty podminky 30% subdodavek je porusenim rozpoctovych pravidel, 
V pfipade ze by zjistila, ze to poruseni procent subdodavek je opravdu poruseni 
rozpoctovych pravidel podle zakona o rozpoctovych pravidlech tak pak nam 



doporucuje, abychom trvali na techlOO%, nebo odstoupili od smiouvy. Ale fikala, ze 
je mozne ze ta formulace je takova, z e by to nebylo poruseni rozpoctovych pravidel, 
pak by se v ty smiouve mohIo dale pokracovat v podstate s nulovym rizikem, ze za 
toto jedno konkretni poruseni podminek by se vracela cela dotace a vratilo by se to 
do ty polohy, ze by jsme vraceli pouze nejakou cast. Takze ted'je to v takove fazi, ze 
ja bych doporucoval pfedevsim pockat na ten rozklad od Financniho ufadu 
Usteckeho kraje. Zatim neni hotovy. Ztohoto pohledu bych doporucoval dneska 
nepriji'mat zadne usneseni k tomuto. Jeste bude jednani JUDr. Marvanove 
s pravnikem Metrostavu, aby se vzajemne vyjasnily pozice a aby zjistila, ze opravdu 
jsou pevni v kramflecich a opravdu eventuelne chteji jit do nejakeho sporu. Toto jsou 
dve klicove informace, ktere by jsme meli pfi tom nasem rozhodnuti zohiednit. 
Osobne se nejvic bojim toho pferuseni praci, protoze jak vypada Jifetin ted'vite a 
neumim si pfedstavit, ze by to tady takhle bylo rok, nebo dva, nebo t f i . To proste 
nejde. Takze chtel sem Vas poprosit, az pfijdou tyto dva dulezite dokumenty, takze 
bych vam je hned naskenoval a poslal, a jestii by, jsme se mohli potom rychie sejit, 
tfeba i drive nez je tech sedm dni. 
K tem subdodavkam, ja vam to pak necham bezet (pi'semny material). Udelal se 
pfesny soucet ke dni 31. 1. 2013 co je hotovo, a jaky je podii subdodavek. Kupodivu 
ten celkovy zprumerovany podil subdodavek na tech stavebnich pracich je v tuto 
chvili zhruba 38%, ale kdyz se to vezme po jednotlivych objektech tak je to na 
stokach jsou pod tficeti procenty. Podi'l na COV 90% a na uprave povrchu 100%, 
Protoze ten objem praci na COV a komunikacich je mensi nez je na tech vlastnich 
stokach, proto ten prumer vychazi v tuto chvili 37-38 % coz je trosku min nez jsem 
cekal, ale uz je to poruseni podminek dotace. Takze ted'to feknu tak, kdyby ted' byl 
konec stavby tak proste hrozi vraceni dotace. Je to lepsi stav nez jsem myslel, ale je 
to poruseni podminek. Co by znamenalo ted' ukonceni toho smiuvniho vztahu, nam 
taky zpracovava JUDr. Marvanove. Financne by to pro nas bylo relativne vyhodne, 
protoze, tim ukoncenim toho vztahu z duvodu na strane zhotovitele, nam zhotovitei 
zaplati smiuvni pokutu deset milionu korun. Financne by to bylo vyhodne, ale vecne 
ne. Bylo by to hrozne. Ale neize vyioucit, ze k tomu dojde. 
Dale na minulem zastupitelstvu jsem byl povefen, abych pfipravil s pravnikem nejaky 
zpusob vymahani skod, ktere nam vznikaji tim, ze projektant zapomnel pIno veci dat 
do projektu a do vykazu vymer. Ten pravni rozbor uz jsem dostal jednoznacne na to 
mame pravo a mame pfipraven postup. Podle pravnika na to mame narok a budeme 
to vyuzivat. S tim trosku souvisi taky viceprace a proste zmeny obecne, zmeny toho 
dila coz jsou ovsem viceprace, kterymi si chce zhotovitei stanovovat vetsinou tu 
podseknutou nabi'dkovou cenu, kterou daval do nabidky. Pokud jsou ty viceprace, 
velice rychie to zrekapituluju, protoze jsme se o tom bavili jiz minule. Jsou dvojiho 
typu, ty ktere fond uzna ani tak to neni jednoduche, i tak musime udelat vyber 
zhotovitele vyzvou jednomu uchazeci nebo provedeme vyber zhotovitele bez 
uvedeni a pak se to plati z rezervy, tedy z dotace, Pro vasi informaci definitivni 
stanovisko pozitivni jsme od fondu nedostali zati'm ani jedno. Druha skupina 
vicepraci jsou ty, ktere fond neuzna. Tam se muze postupovat nekolika zpusoby 
bud'to budeme dusledne tfeba i pravne domahat dodrzeni smiouvy o dilo a pak 
nemusime v podstate uznat vubec nic, protoze tady v tom odstavci jsou 
vyjmenovane vsechny veci, ktere must zhotovitei do ty smiuvni ceny zahrnout. Do te 
rozpoctovy ceny, kterou daval do nabidky. Pfipousti'm, ze jsou tam prace, ktere 



zhotovitei pî edpol<iadat nemohi, anebo velice tezl<o. Ale to je velky problem, protoze 
podle zakona o zadavani vefejnych zakazek, protoze kdyz dojdeme k takove 
vicepraci, kterou bychom my radi uznaii, ale neuzna nam ji fond, tak je to v podstate 
klasicka nova vet'ejna zakazka a my podle zakona musime udelat novou vei'ejnou 
soutez. Coz je paradox protoze se stavba zastavf a my vybereme dodavatele, ktery 
polozi rouru vodovodnf vedle kanalizacni a to bude nova zakazka. Ted' se to stalo 
V Sadove ulici,tam vubec jak dal. Stavba se zastavila, rekia, ze ten vodovod je v ose 
komunikace a ze to nemohli pi^edvidat, podle me mohli, protoze tam byla soupata 
primo V ose komunikace. Tezko jim to dokazu. A proste zastavili stavbu a i'ikaji, ze 
musi tu vodu teda vodovodni potrubi, ktere obnaziii, ze musi nahradit, protoze je to 
kt'ivy, je to stara litina vetsinou, nebo zelezo, ktere derave, coz je pravda. A 
V podstate pro nas by to bylo vyhodny, kdyby to vymenili, ale fond nam to neuzna, 
protoze je to pfedvidatelny, kdyz tam v ose byly videt ty zelezny dekly od soupat, tak 
to mohli pi^edvidat. Je to slozity, nemuzu to rozhodnout ani ja, ani starosta. Jsou dve 
moznosti. Bud' se to proste zastavi v ty ulici, udela se soutez, jsou to male zakazky 
relativne. A jde to mimo tu akci a z rezervy. Anebo kdyz to bude v malem rozsahu 
muzeme udelat vyjimku ze smernice o zadavani vefejnych zakazek a muzeme to 
zadat z ruky zhotoviteli, ktery by byl. Ale to vyzaduje souhlas zastupitelstva. Ja to 
nechci ja rikam jako krajni moznost, nechci to zneuzivat. Stejne by kazda i diici 
zakazka sla do zastupitelstva, kde by se odsouhlasila smiouva. Ale jinak to fakt nejde, 
bud' kiasickou soutezi na polozeni cca 280 bm vodovodni potrubi v ul. Sadova do 
vykopu. Je to nedokonaiost zakonu o zadavani vef.zakazek. IVly jsme si nechali 
zpracovat pravni posudek. Pokud chcete dodrzet zakon musite na kazdou vicepraci 
vyhiasit vyberove fizeni. Dotaz S. Sajfrt ~ kdyz se delal projekt, to projektant 
nevedel? Pozor to muzeme vymahat to je ale druha vec. S. Sajfrt - tak muzeme si 
udelat svoji vyjimku, nemuzeme pfece cekat pul roku iidi nemuzou byt bez vody. 
Jeste k tomu v zime. Tam jde o to, ze musime dodrzet zakon o zadavani vefejnych 
zakazek. Existuje zakon o zadavani vefejnych zakazek a existuje smernice naseho 
mesta. Zakon hovofi o tfech milionech, nase smernice o padesati tisicich, ve 
vyjimecnych pfipadech o dveste, nebo tfista tisicich. Takze ted'jde o to, u tech veci, 
ktere budeme vedet dopfedu bych jednoznacne doporucoval tu soutez. Pokud nas 
zhotovitei upozorni, ze za mesi'c dojdeme do useku kde budeme muset pokladat 
vodu a pfedbezna cena je pul milionu tak tam bych sel opravdu cestou male souteze. 
Ale tfeba tady kde uz se zastavili, tak tam sel nejakou vyjimkou ze smernice. Mgr.H. 
Krejcova: dotaz existuje nekdo, kdo by posoudil v te cast,kde se jeste nedela, projekt, 
ktery jak je videt ma chyby. V tuto chvili jsou tfi mi'sta, kterych se tyka soubeh 
s vodou. Ovsem vsechny jsou kratky, ale v Sadove ul. Je to diouhy. Je to tim, ze jde o 
uzkou silnici. Neni problem s hiavnimi ulicemi tam se uhnou, ale v uzkych 
komunikacich neni kam uhnout. Tady bych chtel nejake rozhodnuti. Ing. Leichner: 
nazor, feknu nazor, co mi sel hiavou neberte to jako za bernou minci, proste me to 
napadio my kdyz ted'obejdeme to vyberove fizeni na zaklade ty vyjimky coz cejti'me, 
ze by to tak mohIo a melo byt, uz je to temef jako havarie da se fict,takze bychom to 
mohli udelat jenomze si umim pfedstavit situaci az k necemu takovymu dojde do 
budoucna a ten Metrostav kdyz ted'tu zakazku dostane tak pfiste nebude hiasit pro 
jistotu aby se nevypisovalo vyberove fizeni, udela tam ten „pruser" a fekne hele 
mame tady problem honem nam to zase zadejte jako vyjimku bez vyberoveho fizeni. 
Mgr. Krejcova: to je to jsem fikala, ze je potfeba projit ten projekt. Ing. Leichner: tady 



me napada nejakej institut revize projektu. Jestii existuje. Nechat udelat revizi 
projektu s ohiedem na tupetu zaiezitost a na vrub projektanta. Jeste jeden velkej 
problem, kterej je vyiozene na vrub projektanta a to je ten tunel jak je pod ufadem. 
Projektant ho ignoroval. Do projektu dal do zeme potrubi ted'stavba dojela k tunelu, 
zjistili ze to tam nechali si od projektanta navrhnout nove i'eseni, zavesili to pod strop 
ja jsem se ptal jestii jim dalo souhlas Povodi Ohfe, fekli, ze jim povodi feklo ze to neni 
jejich, ale mesta. Kdyz pfislo Povodi Ohfe na kontrolu tak jim feklo, ze je jejich a 
museli to odstranit a chteji nahradni feseni. A to uz neni zadna sranda, protoze oni 
museji podejit ceiy tunel. 
Byl hodne nepfipraveny projekt. 
Jsem pro revizi projektu, pozve se nejaky nezavisly projektant, kterej nam projde to 
CO jeste neni hotovy a oznaci ty krizovy mista, ktery by asi mohiy byt v rozporu 
s projektem. A na to by se mohia udelat dopfedu nejaka ta soutez. Ale meli bychom 
vyfesit to CO nas nyni tizi to je ta Sadova ulice, Kde je neprujezny v hroznym stavu a 
jedna se cca o 250.000,-Kc. Je to asi 280bm. IMgr. H.Krejcova: kdyz jsme se takhle 
nejak domluvili myslim, ze bychom mohli ted' pfikrocit k te vyjimce. Ing. Leichner: 
jeste k revizi projektu, nezbavi ta revize odpovednosti toho projektanta? Ne. My 
nebudeme po tom projektantovi, ktery provede revizi, aby pfebiral odpovednost. 
Odpovednost zustane na projektantovi, ktery delal zakladni projekt. Projektant pfi 
revizi udela soupis chyb do budoucna. 
Zmena stavby - polozeni noveho vodovodniho potrubi bude feseno samostatnou 
zakazkou vyjimkou ze Smernice Mesta Horniho Jifetina. 
Mesto objedna okamzite revizi projektu. 
Tak a ted' posledni vec - pfipojky. Je tu pani Fryckova. Jak jsme minule odhlasovaii,ze 
zastupitelstvo zada formou jedne zakazky jednomu zadavateli, a pak jsme tam meli tu 
druhou variantu kterou jsem zamitii tak pani Fryckova k tomu fekne vie, jestii by jsme 
se k tomu mohli vratit. Ta druha varianta je z hiediska zakona o obci'ch a danovych 
zakonu lepsi,nez ta,kterou jsme odsouhiasili a ja vam k tomu feknu jedno, ze tam 
vidim taky urcity problem v tom, ze pokud to zadame jednomu zhotoviteli, tak ten si 
samozfejme vezme kvantum subdodavatelu,My sice nebudeme omezovat ten pocet, 
ale mame zkusenosti z posledni doby,ze subdodavatele zasadne nedostavaji 
zaplaceno. A je to, ja mam nekolik telefonCi denne, od subdodavatelu, tech 
firem,ktere delaji kanalizaci, opravdu nevim co s tim mam delat, jak dodavatele 
materialu tak dodavatele praci, nemaji zaplaceno, a chteji to fesit pfes nas.To nejde, 
my to ani resit nechceme,trosku podobnej problem byl i na ty 293.Po tehle 
zkusenostech nevi'm jestii je ta varianta s jednim zhotovitelem uplne ideaini, ktery si 
vezme na vsechno subdodavky.Ale to je jeden muj pohled, ale jeste by k tomu neco 
mohIa fict pani Fryckova. Starosta: Jestii k tomu jeste muzu fict tadyhle k tem, kdyz 
to bude delat jedna firma tak zase musi mit plnou moc od vsech obcanu,ke kterym 
pujde na dvur,jinak tam nesni viezt. Ing. Burt: ja to nechci shazovat to minuly 
usneseni, ale bylo by mozna dobry to probrat. 
P. Fryckova: probirala jsem to s auditorkou a ona fikala, ze tady to je dost problem 
majetkove, kdyz to zaplati obec tak budeme vlastnikem a pak kdyz se to pfedava tak 
se musi ocenovat, jsou problemy s DPH. Obcane by se mohli stat platci DPH. 
Be. Kronych: my neco vybudujeme, zaplatime a muzeme to bezuplatne pfedat. 
My toto delame jako energetika. Na pozemku vlastnika udelame kabel, pfadavacim 
protokolem to pro nas konci a nikoho nenutime, aby se stal platcem DPH. 



Z. Bendl: Jak to delaji jinde.Fryckova - jinde nic nedostanou a jeste pfiplaceji na 
veî ejne pfipojky. Havrafi to delala tak, ze vsem lidem dala material, vykopala jim 
sachtu domovni. Musime to rozhodnout dneska, protoze v pfipade,ze zustaneme u 
toho CO jsme odsouhiasili minule, tak se musi vyhiasit ta soutez, aby se mohIo zacit 
kopat.lng. Leichner: pani Fryckova, mozna me napadia takova vec, aby se vik nazral a 
koza zustala cela ze bychom tu vefejnou soutez pfeci jenom vypsali meli jednoho 
dodavatele ale platcem by nebylo mesto, ale platcem by byli ty Iidi, to znamena my 
bychom vybrali dodavatele a lidem bychom dali ten dar, tim padem a lide by to platili. 
Dodavatel by vystavil fakturu tomu cloveku. Ing. Burt: to by nemohio byt klasicke 
vyberove fizeni podle zakona o zadavani vefejnych zakazek, protoze my by jsme to 
vlastne neplatili. No tak co vyberove fizeni ale muzeme vypsat. Byl by to spis 
pruzkum. Muzeme tam maximalne dat vice firem, ze kterych si Iidi muzou vybrat. 
Abychom potom meli garanci, ze bude delat nekdo pofadne. A ze za to nekdo ponese 
zodpovednost. Protoze je pravda, kdyz si to kazdy druhy bude delat svepomoci tak ta 
kanalizace potece zpatky do baraku. To je samozfejme problem, to by nemelo byt. 
Mela by to delat firma. J. Buftova: ten jeden dodavatel to bylo mineny prave tak, ze 
budou ty ceny pro kazdou pfipojku stejny a ne aby bylo nekolik firem a kazda mela 
svoje ceny. Ing. Buft: my jsme fekli, ze to bude maximaini jednotkova cena. 
Budou nasmlouvane maximaini jednotkove ceny platne pro vsechny. Nemuze byt 
nikdo drazsi nez bude ta cena nasmlouvana mestem. Akorat by byl problem, ze 
bychom tem obcanum diktovali kdo jim to ma delat. Tam bychom taky mohli narazit. 
Starosta: ja si myslim, ze tady ty pfipojky nemuze delat jeden jedna se o sest set 
pfipojek, to ani jeden nemuze stihnout. Ing. Leichner: ale zodpovednost za to ponese 
ten, kdo to,tak jako Metrostav, ten toho tady taky moc nedela, vetsinu fesi 
subdodavkou. Mozna by jsme to mohli vzlt jak fIkas. Ze by jsme vybrali tfi firmy ktery 
by se nam zavazali k tem cenam, ktery by uvedii v nabidce. Ing.Leichner: vzdyt' to 
muzeme udelat jako vyberovy fizeni na dodavatele kanalizacni'ch pfipojek, v tom nam 
pfece nikdo nemuze zabranit. Nebranit to za obcany a pak to tem obcanum 
doporucit. Byl bych opatrnej s tema tfema firmama, kdyz tak radsi tu jednu nebo at' 
pak si udelajl i udelajl tfeba sdruzeni vzdyt se jich muze pfihiasit tfeba pet at' se dajl 
dohromady a do vyberoveho fizeni pujdou jako jedna. To bych nechal na nich. Je to 
slozity, protoze je to nevyzkouseny. 
Z.Bendl: pani Fryckova, mysllte, ze se muzeme opfit skutecne o ten vyklad te vasI 
auditorky. P:Fryckova - ja jsem se v tom placala, tak proto jsem se obratila na ni. Ing. 
Leichner: tam jde spis o upozorneni mohl by se teoreticky stat pflpad o sdruzeni se 
mluvilo, to znamena jeden cinzak, ale jeden z techto Iidi bude platcem DPH v tom je 
problem a to je fakt. Pokud budou vsichni neplatci, nebo jeden vlastnik je to 
V pohode, ale pokud je to sdruzeni najemniku nebo vlastniku a jeden z nich je 
platcem DPH a bude si chtit to DPH uplatnit, tak je to problem. Tak jsem tomu 
rozumel ja. Starosta - tak vime kolik je tech firem tady tak je oslovime a Iidi at' si 
vyberou koho chtej a je vyfeseny ne? Aby mel na to opravneni, vidlte v tom problem, 
ja ne. Stejne se bude muset dokumentovat. Veskera kanalizace se asi vyfoti, abychom 
to meli dokumentovany, ulozl se to na CD a je to jasny. Tady vykopu deset metru 
kanalizace, fekneme kolik dostane za jednotku i s polozenim potrubi, a je to vyfeseny 
Vzdyt pan Svitavsky dela dozor na pfipojky ne, tak ten bude dozorovat, jestii je to 
spravne Ano bude delat autorsky dozor. Ja nevim. Tak to nechame, jak to bylo 
P.Fryckova: tam jde o to aby jste meli tech 70% - 90% pfipojek, aby se vam Iidi 



pfipojili,kdy2 jim nedate jakoby na vyber. Jak jim nedame penize tak se iidi nebudou 
pi'ipojovat jednoznacne. A co se tyce tolio vyberu pant Krejcova to rekia celkem jasne, 
jako udelejte mi to a ja budu spokojenej, ne ze kazdy bude muset shanet svetio 
dodavatele, to by se mi taky nelibilo. Starosta: proto fikam, ze jsou tady podnikatele, 
nebo fyzicke osoby, ktery maji na to opravneni, vyvesi se seznam a Iidi feknou ja chci 
toho a toho a je vyfeseny. Ja si myslim, ze tady v tom neni problem. Takze bez 
vyberoveho fizeni. Ing. Cernuska: vzdyt' jsme navrhovali tiak na cenu. My vime, ze tu 
mame mraky firem a taky vime, za kolik umi delat. Starosta: Ale my si tu cenu dame, 
ne. Jsou nejaky normy, tabulky, program. Ing. Leichner: Urzovy tabulky to je to co 
jsme tu minule fesily, kdyz se potom udela soutez tak jsou ty ceny uplne jiny nez tady 
ty tabulkovy. To byl smysl toho a zaruka ze ta kanalizace bude v pofadku, ze to bude 
fungovat. A fikam ja jsem pro to tem lidem co nejvice usnadnit. Ing. Buft: samozfejme 
to je jasny, jinak se Iidi nebudou pfipojovat, budou komplikace a bude problem 
nekoho pfesvedcit. Tak jo nechame to tfeba, jak to je, bude to delat jedna firma 
garantem bude jedna firma a taky to jde. Mgr. Krejcova: jakemu se vystavujeme 
riziku, kdyz to nechame, jak jsme se minule dohodii? Musime od vsech lidi zi'skat 
souhlas se vstupem na pozemek, protoze to by jinak odpadlo. Ja si myslim, ze to 
sezeneme, ale jako je to urcita komplikace muze nekdo fict ne. Teoreticky, nevim 
proc, ale muze se to stat. To je jedna vec. Druha vec tam se pise o tom, ze to muze 
mit charakter, ze jo sdruzeni podle zakona tak to je nejaky asi riziko urcity, a pak ten 
pfevod bych fekl, ze neni problem, ja bych to osobne daval za petistovku, protoze to 
je vyse spravniho poplatku za vydani uzemni'ho souhlasu stavebnim ufadem. Tak to 
nechame jako ceiek at' se pohneme. Starosta: musime si uvedomit, ze na tech 
pfipojkach se musi zacit kopat uz ted', co nejdfiv, vzdyt' v prosinci a lednu se musi zaci't 
pfipojovat a sest set pfipojek neco stoji a uz aby se zacalo delat od toho spodka 
pfipravovat, protoze chceme delat asfalt. Ing. Buft: asfalt se muze delat. Mgr. 
Krejcova : jeste jednu vec, kdyz v tom pfipade kdy ten nejvetsi problem je ten 
nesouhlas se vstupem na pozemek, jestii by se nemel udelat nejaky letacek a ty lidi 
informovat. Ing. Buft: ty lidi se musi obejit osobne. ing. Cernuska: problem taky 
nastane az ty lidi zjisti, ze budou platit stocny, muze nastat problem, ze se nebudou 
chtit pfipojit.lng. Buft stocny tady plati hodne lidi uz ted' ne velky mnozstvi lidi plati 
stocny, ale potom zase az se zprovozni trvalym provozem ta kanalizace tak my jsme 
povinni vydat vyhlasku, a lidi se musej pfipojit a nebo si udelat domovni cistirny.Tam 
jina sance neni. Veskery septiky a zumpy potom padaj. Mgr. Krejcova: takze by tim 
vlastne nic nevyziskal, akorat by si uskodil. Stejne si myslim, ze kdyz to chceme lidem 
zaplatit ze sta procent nevim proc, ale urcite se nekdo najde. Dobfe. Nebude tedy 
zadne usneseni, nechame to tak jak to je, a to asi vsechno ke kanalizaci. J. Grau jenom 
rychie nechci zdrzovat - zaruky, nedfiv dali jedno procento, ted'dali deset procent, 
zkusit to jeste jednou jestii by neco neprihodili. Ing. Buft: uz mame mimochodem dve 
zaruky. Uz mame ctyficetdva milionu. V podminkach dotace jsou pochybeni, zavazna 
pochybeni mene zavazny pochybeni a pochybeni, ktera nejsou obsazena 
V rozhodnuti, ale jsou v implementacnim dokumentu na SFZP.Za mene vyznamna 
pochybeni je odvod 1,5 % dotace. Za pochybeni vetsiho rozsahu je odvod 10 %. Pak 
jsou ta, ktery nejsou vyslovne uvedeny v tom usneseni a ty se fidi zakonem o 
rozpoctovych pravidlech 
A proto my chceme - odvod pfi pfekroceni 30% subdodavek je tam nepfimo 
vyjmenovany ten po nas sice chtej, ale neni vyjmenovanej v tech pochybenich. A 



tudiz tam hrozi tech sto procent odvodu. A tech deset procent dali proto, ze kdyz se 
udelala soutez tak v soutezi jsme po nich chteli, aby nam dali pî islib do banky na 
deset procent smiuvni ceny a oni si to obratili na tohle, a proto dali tech deset 
procent. To byla vec, ktera souvisela se zahajovacim h'zenim.To vubec nesouviselo 
s provadenim. To jsou dve ruzny veci. Z. Bendl: ja se jeste vratim k tem pi^ipojkam, 
tady jsme si i'ekli vyhlasime vyberove fizeni na zhotovitele stavby, kdy a kdo to vyhlasi 
a provede. Firma RTS. Kazdopadne to bude trvat dva, tfi mesice. Starosta: to je 
spatny, to nestacime udelat. 

Zprava financniho vyboru - clen FV Jaroslav Grau seznamil zastupitelstvo 
s vysledky provedene kontroly hospodafeniTJ Sokol Horni Jifetin a plan prace 
financniho vyboru na rok 2013. Zastupitelstvo bere oboji na vedomi. Zapis z kontroly i 
plan prace jsou pfilohou zapisu. 

• Zpravu kontrolnfho vyboru - Kontrola Smernice k postupu objednavani a fakturaci 
zbozi a sluzeb Mesta Horni Jifetin - pfenes! pfedseda KV Zdenek Bendl. 
Zastupitelstvo zpravu bere na vedomi. Zprava je pfilohou zapisu. 
Pfedseda KV navrhuje slouceni financniho a kontrolniho vyboru do jednoho vyboru. 
Clen FV Jaroslav Grau navrhuje, aby toto nejdfive projednali pfedsedove vyboru mezi 
sebou. Ing. Leichner dotaz zda je to v souladu se zakonem o obcich. Jednani bylo 
pfeiozeno na pfiste. Z. Bendl - jeste bych navazal na ten e-mail tykajici se te databaze 
usneseni, kterou s pani Slanskou doplnujeme. Databazi jsem uzavfel rokem 2012, zde 
je vsech 169 usneseni s poznamkami o splneni. Urcite v tom budeme pokracovat, i 
kdyz to pfepisuju, je to dost pracny, protoze nepisu vsema deseti, me to ubi'ji, kdyz 
mame vsechna usneseni na webu a soucasti zapisu atd. Budiz muzeme v tom 
pokracovat. Pak bych vam chtel oznamit ze tady je kompletne pfehled za rok 2012. 
Tuto verzi bych vam pfeposlal. Nechtel jsem to posilat po castech. 

K bodu 2/ Dotazy obcanu: 

• J. Stadlerova - dotaz proc se davaji byty na opravu. Odpoved'starosta: nejsou dany 
finance na tyto opravy pro letosni rok. Lide maji zajem o byty na opravu. Byt si opravi 
die svych pfedstav a nebudou hradit najemne do vyse provedenych oprav. 

• J. Broz - dotaz na kanalizaci k novym rodinnym domum. Odpoved' mistostarosta: 
bude se resit samostatnym projektem. 

• R. Nedved - ja bych se chtel zeptat zastupcu DIALOGu, prej na vas dali nejaky 
oznameni, aby mi vysvetlili, co to bylo, co delate spatne ty a mistostarosta. Starosta: 
ja jsem se to docet! v novinach. Nedved: Ja nemam internet, pry to bylo i na 
internetu. Tak at' nam to vysvetli co na vas maj. S. Sajfrt - vzdyt' k tomu bylo cele 
zasedani.Ja jsem tu nebyl.J.Buftova: to zasedani pfeci nebylo kvuli tomu.Ty bylo kvuli 
tomu, ze jste chteli odvolat starostu.To se nepovedio, tak ted'jste dali trestni 
oznameni. Aby jste to dokonali. Ale to zasedani pfece nebylo kvuli tomu. Tady nikdo 
nefek, ze da trestni oznameni. Nedved: Ja vim tady lidi, ktery tady bydh'v Jiretine, 
aby dali trestni oznameni na ne. Protoze voni nas tady deptaj, stresujou, at' nam 
vysvetli tamhie zdravotnice, co stres dokaze. Vy si vymyslite na starostu aby 
odstoupil a co jste udelali vy pro Jifetin. S. Sajfrt: financni zpravu financniho vyboru 



udelal clen jejich koalicni smiouvy a na zaklade toho jsme podali trestni oznameni. 
Nedved: tady de vo to, ze stresujete lidi, 
Cukrovka, zaiudecni vi'edy. Takze kdyby se lidi dali dohromady tak daj trestni 
oznameni na vas. Ing. Leichner: to muzete dat sam, nemusite mit lidi. 

K bodu 3/ Kontrola usneseni: 

Kontrola pineni usneseni za listopad a prosinec roku 2012 provedl pi'edseda 
kontrolniho vyboru Zdenek Bendl. Jedna se o 35 usneseni. Pî eskocim usneseni, ktera jsou 
splnena, a pfectu ta, ktera nejsou. 
Usn.c.134/11/12. Zastavil bych se jenom informativne u usneseni c. 138/11/12 panu 
Hynesovi ml. Byla pi'edana zprava na vybudovani viceuceloveho hi'iste. Toto usneseni je tedy 
take splneno. Dal bych se zastavil u usneseni c.147/11/12 - tam jsme rozhodii do konce 
ledna 2013 pf^ipravit vyberova h'zeni na uklid snehu, odvoz odpadu ze sberneho dvora a 
dovoz uhli a opravy bytu. Tak bych se chtel o tomto usneseni pobavit a zjistit nejake 
podrobnosti. Vyberove î izeni se neudelalo, nedalo se stihnout. Prodlouzeni Ihuty bude do 
konce bfezna2013. Starosta: Ja si myslim, ze bylo feceno, ze se vybere firma, ktera ta 
vyberova fizeni pfipravi. Je to tak? Jestlipak vite, jestii jste si na tyhlety veci dali do rozpoctu 
na to penize? Nedali! Ja si myslim ze takovy vyberovy fizeni, ze kdyby jsme si vsichni 
zastupitele sedIi tak za hodinu ty tf i usneseni mame a nemusime zase platit nekomu a shanet 
daisi firmy kterejm musime platit a to vyberovy fizeni by se dalo udelat. Navrhy smiuv tady 
jsou, jsou udelany pravnikem tak kdybychom si k tomu sedIi, jen kdyby se chtelo tak by se to 
udelalo. Ale kdyz se nechce tak se to neudela nikdy. Ing. Buft: ja si myslim, ze na toto je 
zbytecny brat firmu. Zatim se uklizi na zaklade jednotlivych objednavek. IVluzeme udelat 
pracovni poradu, na stui dat zadavaci podminky, podle me to je fakt jednoduchy, na vyvoz 
kontejneru ze sberneho dvora a na uklid snehu. Starosta: nebo nemusime delat vyberovy 
fizeni, udelejte rozpoctovou zmenu vyhod'te nejakej milion, kupte traktor, kupte radlici, 
pfijmeme sofera a muze uklizet. Z. Bendl: usn.131/11/12 jsme se rozhodii vypsat vyberove 
fizeni na fyzickou nebo pravnickou osobu pro pfipravu vyberovych fizeni. Ing. Buft: myslim 
si, ze je zbytecne, protoze pro letosni rok se zadna akce nechysta. Budou se delat pfipojky, ty 
bude delat RTS bude se delat uzemni plan, to je mala zakazka administraci nam dela RTS, a 
jiny stavby nejsou, vsechno se vyhazelo z rozpoctu. Takze zustavaji tyhle maly veci. Udrzba 
bytoveho fondu, uklid snehu a vyvoz kontejneru. Sejdeme se a pfipravime tyhle male 
souteze. Klidne pfisti tyden. Usneseni 150/11/12 - vedeno jako rozpracovane - oddil 
moderni gymnastiky - pozaduje mistnost v KD - bude pfihiednuto ke koncepci KD. Mame 
koncepci KD ? Odpovedel J.Benes. 

K bodu 4/ Financnf zaiezitosti: 

• Zadost ZS a MS Horni Jifetin o schvaleni pfevedeni castky 22.373,69 Kc 
z hospodafskeho vysledku v roce 2012 die § 30 zak. c. 250/2000Sb., do rezervniho 
fondu skoly. Zastupitelstvo souhlasi jednohlasne s pfevodem. 

• Financni pfispevky ze schvaleneho rozpoctu mesta na rok 2013 
1) SK Cernice castka 95.000,- Kc - pro: 9 clenu ZM, 1 clen ZM se zdrzel. Navrh 

smiouvy o poskytnuti pfispevku byl schvalen 10 cleny ZM. 
2) ZJ Sokol Horni Jifetin castka 1.200.000,-Kc - pro: 9 clenu ZM, 1 clen ZM se 

zdrzel. Navrh smiouvy o poskytnuti pfispevku schvalenlO cleny ZM 



3) Klub pfatel ZS a MS Horni Jifetin - castka 200.000,-Kc - pro: 10 clenu ZM. 
Navrh smiouvy o poskytnuti pfispevku schvalen 10 cleny ZM. 

4) Rimskokatolickafarnost Horni Jifetin castka 100.00,-Kc - pro: 9 clenu ZM, 1 
clen ZM se zdrzel. Navrh smiouvy o poskytnuti pfispevku schvalen 10 cleny 
ZM. 

5) TJ Banik Doini Jifetin castka 45.000,-Kc - pro: 10 clenu ZM 
6) Klub senioru castka 150.000,-Kc - pro: 10 clenu ZM 
7) Cesky svaz Chovatelu castka 5.000,-Kc - pro: 9 clenu ZM, 1 clen ZM se zdrzel 
8) Pffspevek 20.000,-Kc pro pana Hylskeho na ucast tenisovy turnaj senioru 

V Nemecku -~ pro: 7clenu ZM, proti: 1 clen ZM, 2 clenove ZM se zdrzeli 
9) Pfispevek 40.000,-Kc na ucast na mezinarodnim mistrovstvi silnicnich 

motocyklu panu Merhautovi - pro: 4 clenove ZM, proti: 2 clenove ZM, zdrzeli 
se 4 clenove ZM. Vysledkem hlasovani je neplatne usneseni. Tento pfispevek 
byl projednavan na zasedani ZM dne 14.12.2012 a usnesenim c. 165/12/12 
bylo rozhodnuto pfispevek neposkytnout.(6 clenu ZM bylo pro, 5 clenu ZM se 
zdrzelo hlasovani). 

Ing. Leichner: a ty daisi pfispevky? Starosta: nic vie nemam, Na ty maly se smiouvy 
nedelaji. Ing. Leichner: a ty ostatni maly, ktery jsou bez toho? Tady nemam zadny. Ty 
jsou pfevedeny na jiny §,je to tak pani Fryckova? ing. Leichner: a kdyz jsou prevedeny 
na jiny § tak o nich nebudeme hiasovat? Starosta: ja je nemam, tak co ti mam na to 
flct,kde je mam vzlt? A pfedkladali se? Ano. Kdyz se schvaloval rozpocet,tak tam ty 
zadosti byly. Starosta:tak je schvalime na pflstim zasedani. Takhle mi to bylo pfedano 
do materialu. Souhlasite, aby se schvalili ostatni na pflstim zasedani? Pfipravim je do 
programu. Ing. Goluch je ma u sebe. 

K bodu 4/ Majetek mesta: 

• Smenna smiouva c. LUAS/2013 ~ smena pozemku - Litvinovska uhelna, a. s. Most ~ 
pozemek p.c. 1252/2 , ostatni plocha v k.u. Horni Jifetin a Mesto Horni Jifetin 
pozemek p.c. 857/1, ostatni plocha v k.u. Cernice u Horniho Jifetina smenltyto 
pozemky. Vsichni clenove ZM jsou pro uzavreni a podepsan I smiouvy. 

• Ukonceni smiouvy o docasnem uzlvani pozemku p. c. 3879/1 v k. u. Horni Jifetin 
najemce Karel Vitner. Clenove ZM souhlasi s ukoncenim najmu. Zaroven rozhodii 
zverejnit zamer mesta tento pozemek znovu pronajmout. 

• Ukonceni smiouvy o pronajmu pozemku p.c. 3549/3 a 3546/9 v k. u. Horni Jifetin 
najemce Josef Halada a Jana Haladova. Clenove ZM souhlasi s ukoncenim najmu. 
Zaroven rozhodii zvefejnit zamer mesta tyto pozemky znovu pronajmout. 

• Byl ukoncen zamer mesta na pronajem pozemku p.c. 3546/5 v k.u. Horni Jifetin. 
Pfihiasil se jeden zajemce -Petra Strnadova. Vsichni clenove ZM souhlasi, aby 
pozemek byl pronajaty Petfe Strnadove. 

• Zadost o pronajem pozemku p.c. 3343/1 v k.u. Horni Jifetin - zadate! Jifi Podojil. 
Vsichni clenove ZM jsou pro zvefejneni zameru mesta tento pozemek pronajmout. 

• Zadost o odkoupeni 7 m2 pozemku p.c. 847/1 v k.u. Cernice u Horniho Jifetina. 
Zadatel Jaroslav Svoboda. Pfi fizeni pro kanalizaci bylo zjisteno, ze cast 
nemovitosti(7m2) stoji na pozemku mesta. Vsichni clenove ZM jsou pro zvefejneni 
zameru prodat cast pozemku p.c.847/1. 



• Smena pozemku p.c. 526(16m2) a529/3(22)m2) oba v k.u. Cernice u Horniho Jifetina 
- zadatei IVlichal Spenik. Puvodne byly smena pozemku mezi mestem a IVIUDr. 
Ivanem Spenikem. Zastupitelstvo mesta rusi usneseni c. 130/11/11 a 05/02/12 a 
rozhodio zvefejnit zamer smenit pozemky die zadosti Michala Spenika. 

• Byl ukoncen zamer mesta pronajmout cast pozemku p.c. 4319/1. Jeden zajemce Karel 
Hollmotz. Vsichni clenove ZM souhlasi s pronajmem pozemku Karlu Hollmotzovi. 

K bodu 5/ Ostatni: 

• Smiouva o zfizeni vecneho bremene mezi Jan Dovhun a Michal Dovhun, oba bytem 
Litvlnov-Janov a Mestem Horni Jifetin. Jedna se o vecne bfemeno: pravo umisteni, 
provozovani a udrzovani veden el. kabelu k napajeni a vodovodni pfipojky na cast 
pozemku p.c. 4288/31 a 3384/1 v rozsahu uvedenem GP 1385-172/2012, a vecne 
bfemeno: pravo chuze a jizdy pfes pozemek p.c. 4304/2. Vsichni clenove ZM souhlasi 
s uzavfenim a podepsanim teto smiouvy. 

• Smiouva o smiouve budouci o zfizeni vecneho bremene c.VI/2013/2013/CV mezi 
Spravou a udrzbou silnic Usteckeho kraje, pfisp.org. a Mestem Horni Jifetin. 
Obsahem vecneho bfemene bude povinnost strpet zfizeni, provozovani a opravy 
stavby: „5taveni upravy objektu cp. 294, Horni Jifetin - pfipojka vody", jakoz i vstup a 
vjezd na pfedmetne pozemky v souvislosti se zfizeni'm, stavebnimi upravami, 
opravami a provozovanim stavby. Vsichni clenove ZM souhlasi s uzavfenim a 
podepsanim teto smiouvy. 

• Smiouva o uzavreni budouci smiouvy o zfizeni vecneho bfemene mezi Mestem Horni 
Jifetin a CEZ Distribuce, a.s. Decin c. IV-12-4011791/002 - pozemek p.c. 3224/1 v k.u. 
Horni Jifetin. Vsichni clenove ZM souhlasi s uzavfenim a podepsanim teto smiouvy. 

• Smiouva o zfizeni vecneho bfemene mezi Mestem Horni Jifetin a CEZ Distribuce, a.s. 
Decin c. IV-12-4010797/VB002 ~ pozemek 4302/2 v k.u. Horni Jifetin. Vsichni clenove 
ZM schvaluji uzavreni a podepsan i smiouvy. 

• Mgr. Krejcova - oslovila jsem pana architekta Cisafe z Prahy, ktereho znam, protoze 
delal na zamku, aby se podival na sal hiavne na sal, ab vypracoval projekt na interier. 
Starosta: jak vite sal je vymalovanej, ted' se dela ten bar, tam se dela ten strop, buse 
malovat a zejtra se zacnou brousit parkety. Takze uvidime jak to pujde rychie pak se 
musi natfit nejakym tim hydrovoskem zakonzervovat a sal by mel byt hotovy, ted'se 
zacaly skrabat zachody, musi se nastukovat a zacne se delat ten spodni zachod a ten 
vstup na tu pudu, protoze ten podhled byl hroznej a padaio to vsechno dolu. Tak to 
se dela vsechno novy. Mgr.Krejcova: k tomu osvetleni, jak jsme se tu shodii, aby se 
nedelala provizoria tak jsem navrhia, ze na ten pies zatim by se dalo pouzi't nejake 
provizorni osvetleni s tim, ze bych zapujcila i za zamku - tfi kusy stojacych lamp.Pak 
jsme jeste nabi'dia zapujcit lustry, osvetlovacitelesa, popfipade nejaky nabytek pokud 
by bylo tfeba. Ja si trvam na tom, ze provizorni je jedno jaky je.Ja si myslim, ze ten sal 
si zaslouzi definitivni feseni opravdu die toho projektu. Muzeme na to pfisti rok 
uvolnit pofadny penize, aby se tam nakoupil ten interier die projektu, A myslim si, ze 
obcane uvitaji toto fesenf, nezli kdyz tam pfedlozime nejako rychlokvasku. To je muj 
nazor na tu vec. 

• Starosta: ja mam jeste jednu vec, jako kazdy rok nas oslovil Unipetrol, ze nam da 
60.000,- Kc jako loni a na co to pouzijeme. Ja navrhuju, abychom to pouzili na nejaky 
ty slavnosti, oslavy vyroci 750 let zalozeni obce. Nejaky ty pamet'ni mince. Ja to 



potrebuju do sesitu, jestii s tim souhlasite takhle. S.Sajfrt: oni to vzdycky smei'ovali 
na zivotni prostt'edi - lavicky apod. Starosta: tady na to, to muzeme pouzi't. Souhlasite 
s tim. Jeden clen ZM se zdrzel hlasovani, devet clenu ZM je pro. 
Starosta: jeste mam jednu vec : jak vite byl tady danej z ufadu prace pan Kubista a dal 
vypoved'. Ne ze jak chodi po vsi taky famy, ze jsem povyhodil. Pfisel pan Kubista sam 
chtel pujcit penize ja jsem mu fekl, ze mu zadny penize nepujcim, protoze jsem mu 
pujcil a on to nevratil a nevraci tak proste fekl, ze dava vypoved', ze tady delat 
nebude. Tak jenom aby jste o tom vedeli. Z jakyho duvodu tady pan Kubista skoncil. 
Ing. Buft: ja mam jeste dve veci. Jednak SORKH ve kterem jsme, tak uspel se zadosti o 
dotaci na projekt zamestnani socialne vyioucenych osob,tyka se to osob nad padesat 
let, ktere jsou nejmene sest mesicu na ufadu prace a bude to ted'myslim od prvniho 
dubna na dvanact mesicu pro tfi lidi, takze jestii nekdo vite o nekom kdo diouhodobe 
nemuze sehnat praci a je mu pfes padesat a ma trvale bydliste tady v Hornim Jifetine 
tak musime pokusit takovy tf i lidi najit, protoze je musime nahlasit na Sorkhu. Obec 
to bude stat zhruba 500,- Kc mesicne na jednu osobu ten doplatek tech odvodu atd. 
takze si myslim, ze je to docela dobry. Starosta:kdyz jsme u toho lifadu prace, ja jsem 
pozadal zase o tfi pracovniky na VPP ale je tam zase podminka, taky musi byt pul roku 
vedeny u ufadu prace a musi jim byt vie nez 55 let. Nabidka bude zvefejnena na 
internetu. 
Ing. Buft a jeste posledni vec, vite, ze se kdysi jista spolecnost snazila postavit vetrne 
elektrarny na Medvedi skale, byli s nama taky v jednani se zastupitelstvem tehdy 
V roce 2006,2007 bylo dohromady 13 elektraren z toho 2 byly na k.u. Nove vsi 
V Horach a 11 na k.u. ktere patfi Hornimu Jifetinu. Bylo to uz dost daleko, udelala se 
EIA, ktera mela kupodivu kladny vysledek, nevime jak je to mozny, a!e stalo se to. Jak 
na kraji, tak na ministerstvu ZP ta ziskaio kladnou eiu, pak ta spolecnost od toho 
z nejakeho duvodu odstoupila, a ted'se pfihiasili znovu jejich nastupci, ktefi jakoby 
ten projekt koupili od nich a ma zajem pokracovat. Jedna se o pozemky komanditni 
spoiecnosti Lesy Jezefi. My jsme jim tenkrat davali nejaky pfedbezny vyjadfeni bylo to 
jeste minuly zastupitelstvo a oni se ted' obratili na nas, ja to nechci ted' do tohohle 
zastupitelstva, davarn to jenom jako informaci ja jsem je pozadal o to, aby nam dali 
doplnujici informace ohiedne vizualizace, projekt jak to bude vypadat vizuelne. 
Jinak kabely pujdou do Litvinova, pokud se zrealizuje. Myslim si, ze to je dobrej 
projekt do budoucna, ktery by pfinesi obci penize. Obec nova Ves uz dala souhlas. 
Bc.Jifi Benes zodpovedel na dotaz Mgr. Krejcova aby podal nejake informace co se 
deje v KD. 
ing. Leichner: meli bychom asi vyhiasit vyberove fizeni, zamer na pronajmuti 
nebytovych prostor na koupalisti. Bavili jsme se o tom, ze to nebudeme delat jako 
vyberove i'izeni na spravce koupaliste, takze bychom pronajali jenom ty nebytove 
prostory s tim, ze by pak mezi feci mel za podminku spravovat to koupaliste. 
Starosta: Takze jak to bylo vzdycky, bude se starat o koupaliste a muze si tam 
provozovat bufet. Bude si platit proud. 
Starosta: informace o vypsanem vyberovem fizeni na kronikafe mesta. 



USNESENI 
ze zasedani zastupitelstva mesta Horni Jifetin ze dne 25. 02. 2013 

Usn.c. 09/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvalilo program zasedani zastupitelstva mesta, tak jak byl pfedlozen. 
Hlasovani:pro;10, proti:0, zdrzel se:0 
Viz pfiloha zapisu. 

Usn.c. 10/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio, ze zmena stavby spocivajici v pokladce noveho vodovodniho 
potrubi V ul. Sadove (cca 280 bm) bude provedena samostatnou zakazkou na zaklade vyjimky 
za Smernice IVIesta Horni Jifetin o zadavani vefejnych zakazek. 
Hlasovani:pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 11/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio okamzite objednat revizi projektu liniove casti kanalizace 
V dosud neprovedenych usecich. 
Hlasovani:pro:10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 12/02/13 
Zastupitelstvo mesta bere na vedomi Zpravu o kontroie hospodafeniTJ Sokol Horni Jifetin za 
obdobi 1-10 2012, kterou provedl financni vybor. Viz pfiloha zapisu 

Usn.c. 13/02/13 
Zastupitelstvo mesta bere na vedomi plan prace financniho vyboru na rok 2013. 
Viz pfiloha zapisu. 

Usn.c. 14/02/13 

Zastupitelstvo mesta bere na vedomi zpravu Kontrolniho vyboru. Viz pfiloha zapisu. 

Usn.c. 15/02/13 

Zastupitelstvo mesta bere na vedomi provedenou kontrolu usneseni. 

Usn.c. 16/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pfevedeni castky 22.373,69 Kc z hosp. vysledky ZS a MS Horni 
Jifetin za rok 2012 do rezervniho fondu skoly. 
Hlasovani:pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 



Usn.c. nlQljU 
Zastupitelstvo mesta schvaluje prispevek na rok 2013 pro SK Cernice ve vysi 95.000,-Kc. 
Hlasovani: pro: 9, proti: 0, zdrzel se: 1 

Usn.c. 18/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavi'eni a podepsani smiouvy o poskytnuti uceioveho 
financniho pi'ispevku na rok 2013 ve vysi 95.000,-Kc pro SK Cernice. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 19/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pi'ispevek na rok 2013 proTJ Sokol Horni Jiretin ve vysi 
1.200.000,-Kc. 

Hlasovani: pro: 9, proti: 0, zdrzel se: 1 

Usn.c. 20/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavi'eni a podepsani smiouvy o poskytnuti uceioveho 
financniho pfispevku na rok 2013 ve vysi 1.200.000,-Kc pro TJ Sokol Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 
Usn.c. 21/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pfispevek na rok 2013 pro Klub pfatel ZS a MS Horni Jifetin 
vysi200.000,-Kc. 

Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 22/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavreni a podepsani smiouvy o poskytnuti uceioveho 
financniho pfispevku na rok 2013 ve vysi 200.000,-Kc pro Klub pfatel ZS a MS Horni Jifetin. 
Hlasovani; pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 
Usn.c. 23/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pfispevek na rok 2013 pro Rimskokatolickou farnost Horni 
Jifetin, na opravu kostela ve vysi 100.000,-Kc. 
Hlasovani: pro: 9, proti: 0, zdrzel se: 1 

Usn.c. 24/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavreni a podepsani smiouvy o poskytnuti pfispevku na 
obnovu kostela Nanebevzeti P.Marie v Hornim Jifetinerok 2013 ve vysi 100.000,-Kc pro 
Rimskokatolickou cirkev Horni Jifetin.. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Branko G l a v i c a 
starosta 

Ovei'ovateie: Helena D e r n e r o v a 
Ing. Vladimir B u f t 



Usn.c. 25/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pi'ispevek na rok 2013 pro TJ Banik DoIni Jiretin ve vysi 
45.000rKc. 

Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 26/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pfispevek na rok 2013 pro Klub senioru Horni Jifetin ve vysi 
150.000,-Kc. 

Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 27/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pfispevek na rok 2013 pro Cesky svaz chovatelu Horni Jifetfn 
ve vysi 5.000,-Kc. 

Hlasovani: pro: 9, proti: 0, zdrzel se: 1 

Usn.c. 28/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje pfispevek na rok 2013 pro Zderika Hylskeho ve vysi 20.000,-Kc 
na ucast na turnaji senioru v Nemecku. 
Hlasovani: pro: 7, proti: 1, zdrzel se: 2 
Usn.c. 29/02/13 
Zastupitelstvo mesta neschvaluje pfispevek na rok 2013 pro Jifiho fVIerhauta ve vysi 40.000,-
Kc na ucast na mezinarodnim mistrovstvi silnicnich motocyklu. 
Hlasovani: pro: 4, proti: 2, zdrzel se: 4 
Usn.c. 30/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavreni a podepsani Smenne smiouvy c. LUAS/2013/ mezi 
Litvinovskou uhelnou a.s. Most, V. Rezace 315, 43467 Mo.st a Mestem Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 
Usn.c. 31/02/13 
Zastupitelstvo mesta bere na vedomi ukonceni najemni smiouvy s Karlem Vitnerem na 
pozemek p.c. 3879/1 v k.u. Horni Jifetin. 

Usn.c. 32/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio zvefejnit zamer mesta pronajmout pozemek p.c. 3879/1 v k.u. 
Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

I 
Branko G l a v i c a 

starosta 

Ovei'ovatele: Helena D e r n e r o v a 
Ing. Vladimir B u r t 



Usn.c. 33/02/13 
Zastupitelstvo mesta bere na vedomi ukonceni najemni smiouvy s Josefem Haladou a Janou 
Haladovou na pozemky p.c. 3549/3 a 3546/9 v k.u. Horni Jifetin. 

Usn.c. 34/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio zvefejnit zamer mesta pronajmout pozemky p.c. 3549/3 a 
3546/9 V k.u. Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 35/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio pronajmout pozemek v k.u. Horni Jifetin p.c. 3546/5 -
zahrada, o vymefe 124 m2 Petfe Strnadove, bytem Horni Jifetin, Sadova 526. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 36/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio zvefejnit zamer mesta pronajmout pozemek p.c. 3343/1 v k.u. 
Horni Jifetin. 

Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 37/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio zvefejnit zamer mesta prodat cast pozemku p.c. 847/1 v k.u. 
Cernice u Horniho Jifetina, 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 
Usn.c. 38/02/13 
Zastupitelstvo mesta rusi usneseni c. 130/11/11 a c. 05/02/12.(smena pozemku 
s MUDr.Spenikem.) 

Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 39/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio zvefejnit zamer mesta smenit cast pozemku p.c. 529/3 - dil 
„b" o vymefe 22 m2(tvofi cast p.c, 526 k.u. Cernice u Horniho Jifetina), ve vlastnictvi Michala 
Spenika za cast pozemku p.c. 526 - dil „c" o vymefe 16 m2(tvofi cast p.c. 529/3 v k.u. 
Cernice u Horniho Jifetina) ve vlastnictvi Mesta Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Overovatele: Helena D e r n e r o v a 
Ing. Vladimir B u r t 

Branko G l a v i c a 
starosta 



Usn.c. 40/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio pronajmout cast pozemku p.c. 4319/1 - ostatni plocha o 
vymeî e 60 m2 Karlu Hollmotzovi, bytem Horni Jifetin, Okruzni 416. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 41/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavfeni a podepsani smiouvy o zfizeni vecneho bfemene 
mezi Janem a Michalem Dovhunovymi, bytem Litvinov-Janov, Lucnl 306 a Mestem Horni 
Jifetin. Jedna se o vecne bfemeno: pravo umisteni, provozovani a udrzovani veden el. 
kabelu k napajeni a vodovodni pfipojky na cast pozemku p.c. 4288/31 a 3384/1 v rozsahu 
uvedenem GP 1385-172/2012, a vecne bfemeno: pravo chuze a jizdy pfes pozemek p.c. 
4304/2. 

Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 42/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavfeni a podepsani Smiouvy o smiouve budouci o zfizeni 
vecneho bfemene c. VI/2013/2013/CV mezi Spravou a udrzbou silnic Usteckeho kraje, 
pfisp.org. Ruska 260, 41703 Dubi 3 a Mestem Horn! Jifetin. Obsahem vecneho bfemene 
bude povinnost strpet zfizeni, provozovani a opravy stavby: „Stavenl upravy objektu cp. 294, 
Horni Jifetin - pfipojka vody", jakoz i vstup a vjezd na pfedmetne pozemky v souvislosti se 
zfizenim, stavebnimi upravami, opravami a provozovanim stavby. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 
Usn.c. 43/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavfeni a podepsani Smiouvy o smiouve budouci o zfizeni 
vecneho bfemene c. IV-12-4011791/002 mezi CEZ Distribuce, a.s. 40502 Decin IV-Podmokly, 
Teplicka 874/8 a mestem Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 44/02/13 
Zastupitelstvo mesta schvaluje uzavfeni a podepsani Smiouvy o zfizeni vecneho bfemene c. 
IV-12-4010797/VB002 mezi CEZ Distribuce, a.s. 40502 Decin IV-Podmokly, Teplicka 874/8 a 
mestem Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 

Usn.c. 45/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio pouzit dar od UNIPETROL RPA, s.r.o. Litvinov na oslavy 750 let 
od zalozeni mesta. 
Hlasovani: pro: 9, proti: 0, zdrzel se: -1 

Overovatele: Helena D e r n e r o v a 
Ing. Vladimir B u i't 

Branko G l a v i c a 
starosta 



Usn.c. 46/02/13 
Zastupitelstvo mesta rozhodio zvefejnit zamer mesta pronajmout nebytove prostory na 
koupalisti c. ev. 64 na stp .c. 722 v k.u. Horni Jifetin. 
Hlasovani: pro: 10, proti: 0, zdrzel se: 0 


